

## **RONNEBY GOLFKLUBB**

### **Kallelse till Medlemsmöte för Herr- och Damseniorer**

*Måndagen den 24/2 2025 på Ronneby Golfklubb*

Hej alla golfseniorer!

Snart börjar golfsäsongen 2025, och Ronneby Golfklubbs seniorer kallar härmed till ett medlemsmöte för alla seniorer, både dam och herr.

#### **Här lite tankar kring mötet och vad vi vill diskutera:**

Efter mötets öppnande börjar vi först med att gå igenom önskemål och tillgång av starttider.

Vi lyfter också idéer om hur spelformer och poängsättningar kan sättas för säsongen.

Det är också fritt att tycka till om en eventuell månadsresa för golf på Blekingebanorna.

Kanske ska vi sätta mål om en avslutningsresa för säsongen där någon grupp kan anta sig uppgiften?

Vi kommer också fråga om vilka som kan och vill medverka för att förbättra finishen på banan genom ideellt arbete, oavsett kunskap eller förmåga.

Se lista på tänkta uppgifter här nedan.

Vi kommer att gå igenom tänkbara åtgärder och se om vi kan fördela en del uppgifter efter era förmågor och hoppas att så många som möjligt ser möjligheten att dessutom skapa en bra klubbkänsla och lite social samvaro. Vad skulle Ni vilja hjälpa till med?

Det vore bra om så många som möjligt ser möjligheten till att återskapa en vi-känsla.

#### **Agenda för Medlemsmötet**

**\*\*Dag:**       \*\* Måndagen den 24 februari

**\*\*Plats:**     \*\* Ronneby Golfklubb

**\*\*Tid:**       \*\* 15:00

§1. Ansvarig för klubbens seniorer Gunnar Cornelius öppnar mötet

§2. Presentation Seniorrepresentanter 2024! Seniorrepresentanter 2025? Förslag!

Klubbchef Emil är vårt ombud i styrelsen.

§3. Vilka speltider kan vi få tillgång till och hur ska de fördelas? Veckodagar och tider?

**Förslag:** måndagar 09.00-10.30 – Alla seniorer. Onsdagar 09.00-10.00 – Damer.

Torsdagar 09.00-10.30 – Alla seniorer

§4. Önskade spelformer under säsongen?

§5. **Diskussionspunkt:** Intern månadsresa för golf på Blekingebanorna. När? Arrangör?

Några som vill arrangera detta?

§6. **Målsättning:** Avslutningsresa för säsongen. När? Arrangör? Några som vill arrangera detta?

§7. Diskussion om ideellt arbete för att öka finishen på banan. Kan vi skapa arbetsgrupper? **Föreslagen prioriteringsordning. Leif Olsson från bankommittén presenterar.**

- A) Färdigställande av monterade gabioner mot 18:s green. *Särskild grupp?*
- B) Byte av bunkersand (5st). *Särskild grupp?*
- C) Grusning av vägar mellan hålen. *Städdagen?*
- D) Risdragning och eldning. *Städdagen?*
- E) Trädgårdsarbete och städning runt klubbhusområdet. *Trädgårdsgrupp?*
- F) Uppsnyggning parkeringsplatsen. *Städdagen? Sopmaskin?*

§8. Genomgång av klubbens behov och fördelning av intresserade.

**Vilka är intresserade och har möjlighet att hjälpa till? Gruppindelning? Leif Olsson presenterar.**

- A) Marinan. Drift och skötsel. *Särskild grupp?*
- B) Driving Rangen. Drift och skötsel. *Klubbens personal + huvudtränare + frivilliga?*
- C) Nya övningsområdet. Drift och skötsel. *Banpersonal?*
- D) Golfbilsdepå. Var? Drift och skötsel. *Klubbchef + reception?*
- E) Vagnsskjul o förråd. Reparationer och uppfräschning. *Fastighetskommittén + styrelsen?*
- F) Arbetsledare och mentorer för sommarjobbare. *Klubbchef + banpersonal+ frivilliga?*

§9. Övriga frågor

§10. Avslutande kommentarer

Välkomna!

Nuvarande seniorrepresentanter

Gunnar Cornelius, Leif Olsson, Elisabeth Ninov, Benny Athle, Claes Friberg, Birgitta Strand, Pär Bergman, Thommy Persson, Eva Jönsson, Ronny Petersson, Jan-Anders Palmqvist 🚩